

bene family set dinner

「班妮」家庭晚膳套餐

mop 1888+ for four to six persons

澳门币 1888+ 供 4 至 6 位享用

½ dozen freshly shucked seasonal oyster and condiments

新鲜时令生蚝 - 半打

salumi plate selection for all 🍷

parma ham – 24months aged prosciutto from parma, coppa di testa – emilia-romagna style pork head, sopressata – calabrian pork salami with garlic and pepper, mortadella – traditional cooked salame from emilia-romagna, salame calabro piccante – calabrian style spicy salami, salame al tartufo – black truffle salami from norcia, bresaola – air dried salted beef from lombardy

意大利肉肠拼盘

24 个月熟成巴马火腿、艾米莉亚罗马里肌肉、卡拉布里亚胡椒香肠、

艾米莉亚罗马火腿肉、卡拉布里亚辣腊肠、诺尔恰松露腊肠、伦巴底风干牛肉
beef carpaccio with lemon-parmigiano-olive oil emulsion, arugula and shaved parmigiano

意式生牛肉薄片配特制柠檬橄榄酱、火箭菜及巴马臣芝士

eggplant parmigiana with buffalo mozzarella, smoked scamorza cheese and crisp basil 🍷

意式芝士烤焗千层茄子

creamy butter squash soup with shredded crispy duck confit and chives

意式奶油南瓜浓汤配脆皮鸭丝

porcini mushroom risotto with sautéed pumpkin, sage and taleggio cheese fondue 🍷

蘑菇烩饭配浓滑芝士及南瓜

mixed seafood, mozzarella, tuna bresaola and garlic parsley sauce pizza

海鲜吞拿鱼酱薄饼

lasagna with ossobuco ragu', buffalo stracciatella and parmigiano

炉烧牛肉芝士千层面

rotisserie – whole duck served with roasted new potatoes with rosemary and garlic, with a choice of honey balsamico glaze or orange sauce

全只烤鸭配迷迭香烤薯仔及蜜糖香醋酱或香橙酱汁

panna cotta ☆

vanilla and honey, red berries and warm chocolate sauce

意式奶冻伴红莓配香草蜜糖及朱古力酱

🍷 spicy food 辛辣食物 🍷 contains pork 含有猪肉 🍷 vegetarian 素菜 ☆ signature 厨师推介

Bene

班妮意大利餐厅

italian kitchen

If you have any dietary restrictions or food allergies, please let your server know.

Prices are in MOP and subject to 10% service charge.

如阁下对任何食物有敏感或要求，请于点单时告知您的服务员。所有价格均为澳门币计算，另加收 10% 服务费。

📍 @bene_macao | #benemacao